
Referat af bestyrelsesmøde i afd. 77: 
Dato: Tirsdag d. 6/9-22 kl. 18:00-21:00 Hos Johannes, referent Mads  

Alle bestyrelsesmedlemmer og suppleanter var indkaldt til mødet: 

Johannes Nielsen, formand (deltog), Henriette Dreyer (deltog), Mads Poulsen (deltog), Tobias Dreyer Jonasen 
(deltog) og Nedim Sunny Spahie (deltog ikke). 

Bestyrelsen havde indbudt suppleanterne til mødet for at få så mange inputs på evaluering af Fredagshygge 
som muligt. 

 

Dagsorden: 
1. Det kommende afdelingsmøde: 

- Gennemgang af bestyrelsens beretning 
- Budget 2023 
- Oplæg til ny husorden 
- Tilsagn fra nye kandidater til bestyrelse/suppleanter  

2. Diskussion om anmodning om forhøjelse af rådighedsbeløb 
3. Evaluering af fredagshygge 
4. Eventuelt  

 

Referat: 
1. Formanden læser udkast til årsberetning op, og med små tilføjelser godkender resten af 

bestyrelsen den. Budgettet bliver gennemgået og godkendt. Bestyrelsen gennemgik endnu engang 
oplægget til ny husorden. Bestyrelsen har tilsagn fra 2 nye kandidater (Rikke Marie Rusgaard og 
Brian Petersen) til bestyrelse/suppleanter, men andre er også velkomne til at stille op på 
afdelingsmødet.  

2. Bestyrelsen diskuterer om rådighedsbeløbet skal forhøjes til 15.000 kr. frem for de 9.000 kr. i dag. 
Formanden retter henvendelse til SHB økonomiafdeling om dette. 

3. Fredagshyggen har været en succes og tages op til overvejelser igen til næste år, evt. med 
justeringer.  

4. Intet under evt.  


